

No. 38530

June 13, 2019

Le 13 juin 2019

**BETWEEN:**

**ENTRE :**

Michael W. Fleury

Michael W. Fleury

Applicant

Demandeur

- and -

- et -

Bassman Paulus, Basma Paulus, and Rita Paulus and Ayad Paulus, both minors by their litigation guardian, Bassman Paulus

Bassman Paulus, Basma Paulus, et Rita Paulus et Ayad Paulus, les deux mineurs représentés par leur tuteur à l'instance, Bassman Paulus

Respondents

Intimés

JUDGMENT

JUGEMENT

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C65082, 2018 ONCA 1072, dated December 21, 2018, is dismissed with costs in accordance with the tariff of fees and disbursements set out in Schedule B of the *Rules of the Supreme Court of Canada*.

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C65082, 2018 ONCA 1072, daté du 21 décembre 2018, est rejetée avec dépens conformément au tarif des honoraires et débours établi à l'Annexe B des *Règles de la Cour suprême du Canada*.

J.S.C.C.

J.C.S.C.